
O delu
upokojencev

Naša DU obstaja že 8 let. V tem času smo
dobili eno sobo od osnovne šole iz Horjula, kjer
se shajamo mesečno in kujemo načrte za nadaljnje
delo. Naš predsednik Gregor Miklavčič se udele-
žuje sej občinske DU in tako smo seznanjeni
z delom matičnega društva.

V letošnjem letu smo takoj januarja pobirali
članarino in vzajemno samopomoč. Sprejemali
smo nove ilane. Konec meseca februarja smo
imeli tretjo redno letno konferenco. V mesecu
marcu smo organizirali proslavo »dneva žena«.
Prišlo je 44 žena, naših upokojenk. Ostalim že-
nam smo poslali čestitke za njihov praznik. Dne
27. aprila smo se v večjem številu udeležili občin-
skega praznika na Rakitni. Dne 17. maja smo se
upokojenci udeležili očiščevalne akcije vasi Hor-
jul, ki jo vsako leto organizira KS in vaški odbor.

Dne 22. maja je praznovala naša osnovna šola 10-
letnico. S praporom v povorki smo se udeležili
tega slavja. Organizirali smo izlet v Pulo in sicer
30. maja ter si v Izoli ogledali počitniški dom
Delfin, ki ga je pred petimi leti zgradila ZDU
Slovenije.

Lansko leto smo ustanovili ekipo balinarjev. Ta
ekipa je v letošnjem letu zelo vadila. Dne 21.
julija so balinarji tekmovali v Notranjih Goricah
a so imeli smolo in izgubili. Parola pa je vedno ta:
ni važno izgubiti, važno je sodelovati. Naša KS je
imela svoj praznik dne 28. junija. Tega slavja, ki
je bilo letos v Šentjoštu smo se upokojenci udele-
žili polnoštevilno.

V mesecu juliju je ekipa balinarjev vadila vsako
nedeljo. Pomerili so se tudi z ekipo balinarjev iz
DU Polhov Gradec, ter so zmagali. Dne 13. sep-
tembra so nam vrnilik obisk iz Polhovega Gradca.
Isti dan je tudi naša ekipa kolesarjev odšla v Pol-
hov Gradec. Tako smo se skupaj pripravljali za
občinsko tekmovanje. Kolesarji so večkrat vozili
in to v Podlipo, Ligojno, Dobrovo, Vrzdenec in še
kam. Vsem tem športnikom so skuhali čaja, kavi-
co in jim po6tregli s pivom. Dne 27. septembra
smo organizirali piknik v naravi. V lastni režiji
smo skuhale malico in lepo smo se imeli.

Teden upokojencev od 5. do 10. oktobra smo
prav lepo praznovali. V tem tednu smo imeli
slavnostno sejo odbora. Ekipa balinarjev je tek-
movala na Brezovici, ter zasedla 4. mesto izmed
enajstih ekip. Na proslavo, ki je bila dne 10.
oktobra v osnovni šoli na Viču smo odšli s prapor-
jem in večje število naših članov je bilo prisotnih.
Moram pohvaliti organizatorje tega slavja. Vse je
bilo tako lepo pripravljeno. Zenski pevski zbor iz
Velikih Lašč je zapel res lepe slovenske pesmi.
Tudi govornikom gre vsa pohvala, saj so nam
povedali veliko novega in spodbudnega. Dne 15.
novembra smo kot vsako leto na Dan republike
pripravili družabno srečanje. Lep kulturni pro-
gram nam je poklonila OŠ v Horjulu. Letos je bil
že šesti po vrsti in je postal že tradicionalen.
Prijetno je bilo videti naše upokojence, ki so se
zbrali skupaj iz 11 vasi naše krajevne skupnosti.

V programu imamo še zadnjo točko našega
plana za letošnje leto. To je obisk in obdaritev
naših članov, ki so stari nad 80 let in bolni. Le teh
je v našem društvu 38.

Tako upam, da bomo plan, ki smo ga postavili
že v začetku leta z veseljem zaključili.

V letu 1988 nas čaka zopet novo delo. Potekel
bo drugi mandat dosedanjemu odboru. Konec .
meseca februarja bomo imeli občni zbor našega
društva. Upam, da ne bo težko dobiti nekaj mlaj-
ših upokojencev v novi odbor, ki bo prevzel delo
in naloge v naprej.

Naše DU v Horjulu šteje 103 člane. Vzajemno
samopomoč plačuje 69 naših članov. V letu 1987
smo sprejeli 23 novih članov. Umrla sta nam dva
člana.

Ob koncu se prav lepo zahvalim vsem tistim, ki
ste nam karkorkoli pomagali pri organizaciji in pri
delu DU v Horjulu. Posebna zahvala KS, Osnov-
ni šoli Horjul, ZDU Vič-Rudnik in nenazadnje
ZDU Slovenije.

Vsem skupaj želimo srečno novo leto 1988 ter
veliko zdravja in miru v svetu, da bi to našo jesen
življenja čim lepše preživeli!

Zapisala za DU
Francka Vrhovec


